
KDE JSI BYL/A VČERA?
-Včera jsem byl/a…..
-v supermarketu Billa (xbyl jsem v Bille, v Tescu, v Albertu, v Lidlu…)
Včera jsem nebyl nikde.
-ve škole a potom v Galerii Vaňkovka (ve Vaňkovce)
Včera jsem studoval/a na lékařské fakultě
-v knihovně (knihovna, F)
-ve studovně 
Pen=pero, pencil=tužka
X bag=taška
Ruksak M

Šála F (scarf)
Čepice (cap)
Brno je na Moravě.
Praha v Čechách (in Bohemia)

Byla jsem v restauraci.
Eva byla ve škole na lekci. 
Byli jsme o víkendu v Itálii.
Lucie pracovala v kanceláři.
Byl/a jsi v bance? 
Byl/a jste na diskotéce? (KA—CE)
Bob byl v nemocnici u doktora.
Sešli jsme se v divadle.
SEJÍT SE
Přestávka =break
93/8
V restauraci, v kuchyni
V obchodě, v parku, ve škole, na koncertě
Na diskotéce, v klubu, na lekci
Doma (at home), ve škole, v  nemocnici, v práci, v Itálii, v Japonsku, v Praze…….
V hotelu/u kamaráda
V kině
V kanceláři nebo v obchodě
 Čekám na kamaráda/kamarádku ve škole/na parkoviště/na nádraží/na letišti
Byl jsem na záchodě/na toaletě.
Můžu jít na toaletu/záchod?

93/9
Odkud jsi? Odkud je Kenta?
Co děláš? CO máš rád? Co čteš? Co piješ?  Co jíš? 
Pizza x Pisa (Itálie)
Jak se jmenuješ? Jak se máte?
Jaký máte telefon? Jaký je ten čaj? Jaký je Amir?
Hezký kluk (boy) x holka (girl)
Jaká je sobota? 
Jaké je Brno? Jaké je pivo? Jaké je Japonsko?
Kolik stojí voda/ dvě vody? Kolik je hodin? 
Kdy se sejdeme? 
V kolik hodin hraje divadlo? …. Začíná/končí lekce? (start x finish)
Kde bydlíte/se sejdeme/studujete/nakupujete
Studujeme na Masarykově univerzitě
Kolikátého máte narozeniny? Mám narozeniny 10.9.
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